
Overzicht openstaande moties en toezeggingen

Datum
vergadering

Onderwerp Portefeuille-
houder

Behandelend
ambtenaar

Actie/toezegging Afgehandeld
in kwartaal

Afgehandeld? Raad is
geinformeerd?

Bijzonderheden

6-11-2018 (18-37) Motie M-10 van GBO, VVD, CDA
en D66 over intensivering handhaving.

PHR G.J. Willemsen
punt 1. E. v Gool
punt.2 +3

1) in de in 2019 op te stellen nieuwe Nota Integrale Veiligheid concreet aan te geven op
welke manieren het college de subjectieve en objectieve veiligheid verder wilt versterken
en daarbij een aantal alternatieven aan te geven;
2) In de nieuw Nota Integrale Veiligheid concreet aan te geven hoeveel fte’s   er nodig zijn
om in brede zin de veiligheid te handhaven resp. te versterken, waarbij ook moet worden
gedacht om het aantal overtredingen een halt toe te roepen en bij de Kadernota 2020 te
duiden hoeveel extra middelen hiervoor nodig zijn;
3) Te bezien of voorafgaand aan de nieuwe Nota Integrale Veiligheid de handhaving al kan
worden versterkt en de raad daartoe middels een memo in het eerste kwartaal 2019 te
informeren.

Q4 2020 GBO: wat is de status? Punt 1 wordt in Q1 2020 naar de raad
gestuurd. Punt 2 en 3 op zijn vroegst in Q2 2020. De nieuwe
nota IV is niet de plek waarbij het aantal fte's betreffende
handhaving een plek zal gaan krijgen.  Dit wordt in 2020 door
de teammanager waaronder handhaving valt, opgepakt . 21/9
Punt 1: wordt opgenomen in het raadsvoorstel betreffende
het vaststellen van de nieuwe Nota IV. Planning is dat deze in
Q4 in de raad komt.
Punt 2: zoals al eerder gemeld is de nota IV niet de plek voor
het aantal fte handhaving. Dit zal een plek krijgen in het
nieuwe handhavingsplan. Dit wordt opgesteld in Q1-Q2 2021.
Als eerste vindt nu een evaluatie van het huidige beleid
plaats. Deze evaluatie is eind dit jaar gereed.

8-9-2020 Motie Werkgroep Invoering
Omgevingswet.

PHR E. Duijnstee
In korte tijd moet er veel gebeuren om op 1 januari 2022 gereed te zijn voor de
invoering van de Omgevingswet. Daarvoor is het van belang dat de raad in discussie
gaat over een aantal belangrijke keuzes

Van mening dat
1. Een raadswerkgroep een efficiëntere mogelijkheid biedt ( dan de tot nu toe
gehouden informatieavonden) om in gesprek te gaan over de keuzes die de raad moet
nemen en wat de effecten zijn van de keuzes.
2. Met aanstellen van de raadswerkgroep, is het mogelijk het besluitvormingsproces
richting de raad efficiënter voor te bereiden.
3. De raadswerkgroep is een vooruitgeschoven post van de raad om noodzakelijke
besluiten voor te bereiden voor verdere en tijdige besluitvorming in de gemeenteraad.

En stelt voor;
- een raadswerkgroep Omgevingswet te formeren met (minimaal) een
vertegenwoordiger (raadslid of burgerraadslid) uit elke fractie;

- de raadswerkgroep zo snel als mogelijk na de raadsvergadering van 8 september
samen te stellen en voor een startbijeenkomst bij elkaar te laten komen, mede om tot
gezamenlijke afspraken te komen om de motie ( in de uitwerking daarvan) een
gedragen vorm, opzet en inhoudt te kunnen gaan geven;

- de werkgroep samen met de ambtelijke organisatie te verzoeken om de noodzakelijke
bijeenkomsten van de raad inhoudelijk te gaan voorbereiden om meer efficiënte en
resultaatgerichte raadsbijeenkomsten te kunnen houden;

- voor de planning aan te sluiten bij de eerdere planning door de ambtelijke organisatie
gedaan waardoor tijdig de te nemen besluiten door de raad van Overbetuwe genomen
kunnen worden;
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